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Takk for tilsendt materiale !
 
Vi har diskutert forslaget under med to avkjøringer til boligfeltet.
 
Vi har forståelse for de lokale ønskene om to avkjøringer da det vil minske gjennomkjøring gjennom boligområdet. Det vil også gjøre det lettere for renovasjon o.l. og minske
behovet for å snu inne på området. Vi innser at rygging med store kjøretøy ikke er optimalt ut fra trafikksikkerhet.
 
I en større sammenheng ser vi likevel store trafikksikkerhetsutfordringer ved avkjøring vest i området. En slik løsning med to avkjøringer var inne i bildet tidligere i prosessen,
men ble frarådet av oss og Statens vegvesen pga trafikksikkerhet på fv 800.
Slik var planen på høring med en avkjørsel, og da i øst hvor sikten er best.
Fv 800 er en overordnet fylkesveg hvor det er lagt stor vekt på framkommelighet og å begrense antall avkjørsler. Dette ikke minst ut ifra at vegen er
avlastningsveg/omkjøringsveg ved tunellstenging på E 39. Selv om det ikke er kontrete planer i dag, kan det dessuten i  framtida kan det være aktuelt med betydelig
anleggsarbeider for å utvide dagens E 39.
Den ønskede avkjørselen i vest ligger nær en sving hvor man kommer ut fra 60-sone. Den har slik begrenset sikt. Slik er vi bekymret for alvorlige ulykker, ikke minst  i perioder
hvor  E39 er stengt.
 
I avveiing mellom lokale trafikkulemper versus framkommelighet og trafikksikkerhet på en regionalt viktig fylkesveg, mener vi at trafikksikkerhet på fylkesveg bør prioriteres.
Dette ut ifra sannsynligheten for svært alvorlige ulykker.
Selv om vi har stor forståelse for de lokale ønskene, vil vi minne om at dette er et lite boligområde hvor gjennomgangstrafikken blir beskjeden, og at det er planlagt fortau for
myke trafikanter på internvegen.
 
Hvis kommunen ønsker å endre planen til to avkjørsler , må vi dessverre vurdere å gå imot planen.
 
Med vennlig hilsen
Vegard Hagerup
Trøndelag fylkeskommune
Tlf:  74 17 52 34
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Viser til telefonsamtale en tid tilbake angående avkjøringer til nytt og eksisterende boligfelt på ølsholmlykkja i Skaun kommune.
Både kommunen og vi som planforfattere er enige om at to avkjøringer fra fylkesveg 800 vil være en mye bedre løsning for området totalt sett.
Vedlagt vedlegges et notat som beskriver dette nærmere.
Jeg håper at du kan bidra til at problemstillingen kan vurderes på nytt.
 
Med hilsen
 
 
Pål Aavik                                
Sivilarkitekt mnal
MNPro AS
Professor Brochs gate 2 
7030 Trondheim
Mobil: +4790091199
Epost: paal@mnpro.no
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